以色列一即使只佔 10%的總人口,極端的正統猶太教(Haredi)卻主導整個社會。禱告神恩典和愛的權能打破一切宗教形式及驕傲,他們能知道彌賽亞耶穌基督的救恩。請爲當地安全及神的平安掌權在整個以色列禱告。

Israel - The ultra-religious Orthodox Jews (Haredi) dominate society, even though they only represent 10% of the population. Pray that the complete power of God's grace and love would break through all religion and pride, and that they would come to the saving knowledge of Jesus Christ, the Messiah. Pray for safety and God's Peace to reign in all of Israel.

獅子門

塔吉克—求神使將會大幅限制宗教自由之新提議的法規無法通過,其目的是企圖縮減宣教組織及教會的活動。禱告即使面對這些挑戰,耶穌基督的福音仍被宣揚。

Tajikistan - Pray that the proposed new law which would greatly restrict religious freedom will not be passed. There is an attempt to curtail the activities of mission organizations and churches. Pray for the Gospel of Jesus Christ to go forth despite all of these challenges.

中國一隨著北京奧運即將到來,這對中國是一個大好的機會。求神使用這次機會,使中國在世人眼中呈現神的榮耀及偉大。以馬可福音 4:22 為正面臨驚嚇的人權暴力,受逼迫的中國基督徒禱告,並求神使這惡行能向全世界揭發。求神使中國政府能公平地呈現國內所有的族群。China – As the upcoming Beijing Olympics may present a great opportunity for China, pray that God will use this time as one to demonstrate His glory and greatness in the eyes of the world. Pray Mark 4:22 over the horrific human rights violations and persecution of Chinese Christians and that God will expose China's treatment of God's people to the world. Pray that the government will represent all of the people in China fairly.

伊拉克—禱告即時及持續的保護能臨到伊拉克的基督徒。禱告這些信徒能繼續堅強及合一, 並且神會超自然地供應祂的子民。

Iraq – Pray for the immediate and ongoing protection of Iraqi Christians. Pray that these Christians would remain strong and united. Pray for God's supernatural provision for His people.

金門

越南一請爲所有在獄中的基督徒有力量、平安,受鼓勵禱告。求神讓他們能很快的被釋放,並且那些負責監禁他們的人將很快地面對公義的判決。禱告教會在神的話語上成熟,活出基督的樣式,並與神親密同行。

Vietnam – Pray for strength, peace and encouragement for all Christians imprisoned in Vietnam. Pray for their quick release, and that those responsible for imprisoning them will swiftly be brought to justice. Pray for the Church to mature in the Word of God, model the life of Christ and experience a close walk with the Lord.

台灣一目前全台灣有超過 100 萬就讀大專院校的年輕人。求神在他們尋求生命意義的階段, 能深刻研究基督教真正的內涵,並認識耶穌基督這位永活的真神。 Taiwan – There are over a million young people in colleges or universities across Taiwan. Pray that during this soul-searching time in their lives they would explore what Christianity really means and come to know Jesus Christ the living God.

尼泊爾 一 禱告尼泊爾政府及毛派謀反份子之間,脆弱的和平關係能繼續維持並大大地被堅固,且毛派共產黨員不再以暴力反抗政府。爲當地信徒能有神的保護及供應禱告。

Nepal - Pray that the fragile peace in Nepal between the Government and Maoist rebels will be preserved and greatly strengthened and that the Maoists will not reignite their violent rebellion against the Government. Pray for God's protection and provision for Nepali Christians.

阿拉伯聯合大公國一爲當地外國人組成的教會禱告。這些教會是由來自許多不同種族及國家的人所組成,包括阿拉伯人、巴基斯坦人、菲律賓人及印度人。求神使他們在這個美麗的國家事奉神時,在多元化族群的背景下能夠合而爲一。

United Arab Emirates - Pray for the expatriate churches in the Emirates. There are ethnic Arab, Pakistani, Filipino and Indian congregations as well as churches that consist of people from many nations. Pray for there to be unity in the churches from all ethnic backgrounds, as they serve the Lord in this beautiful nation.

伯大尼門

斯里蘭卡一佛教是一個奠基於非暴力及包容性的宗教。但是佛教極端主義份子對抗坦米爾印度教徒及基督徒的暴力行動卻大大地違反了這個原則。求主使這些對信仰半信半疑的百姓能來到耶穌基督、唯一救主及和平君王的面前。

Sri Lanka – Buddhism is a religion based on non-violence and tolerance. The violence of Buddhist extremists against Tamil Hindus and Christians makes this no longer the case. Pray that in this uncertainty people will come to Jesus Christ, the only Savior and Prince of Peace.

葉門一爲該國正努力致力於國家發展,並清除 1994 年內戰及其他衝突所遺留下來的地雷和其他一些未爆的軍火禱告。禱告福音將震動葉門的根基。

Yemen – Pray for efforts to bring development to the country, and for the clearance of mines and other unexploded munitions, a legacy of the civil war of 1994 and other conflicts. Pray that the Gospel will impact the very foundation of Yemen.

巴林一禱告這個社會能更多接受不同的宗教選擇,並且家庭對於那些選擇跟隨耶穌的人,能 停止向他們施壓。

Bahrain - Pray for greater acceptance of religious choice in this society, and an end to family pressure against those who choose to follow Jesus Christ.

錫安山門

吉布地一求神使當地基督徒爲了國家永久的益處,能成立一個強有力促進各宗派交流的禱告網絡。求神恩膏信徒將福音的好消息傳遍整個國家。

Djibouti - Pray that Christians would form a strong inter-denominational network of prayer for the good of all in their nation. Pray that God anoints Believers to spread the Good News in their country.

新門

阿爾巴尼亞—禱告不同宣教團體的連結能接觸當地居民,有效地訓練信徒並建立教會,在這個國家完成主的大誠命及大使命。

Albania – Pray for success of the combined mission groups to reach Albanians and effectively train Christians and plant churches to fulfill the Great Commandment and Great Commission in this country.

雅法門

摩洛哥—爲當地伊斯蘭教背景後來改信基督的信徒安全禱告。求神恩膏他們在當地成爲主的 見證。

Morocco - Pray for the safety of Muslim background Believers (MBBs). Pray that God will anoint them to be His witnesses in Morocco.